



HSBC  滙豐

滙豐信用卡持卡人最紅優惠

Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

素食之選 (惠顧滿港幣250元可選乙款，滿港幣500元可選2款)

Specified Green Selections (upon spending HK\$250 for 1, upon spending HK\$500 for 2)

每款港幣
HK\$

28

元
per dish

- 陳醋西芹黑木耳
Chilled black fungus tossed
in aged vinegar
- 涼拌溫室小青瓜
Cold hothouse cucumber
- 涼拌海帶絲
Hot and sour seaweed salad
- 香椿皮蛋豆腐
Beancurd with preserved egg

5/4/2017 - 30/6/2017

優惠適用於時代廣場、世貿中心、沙田、杏花村、瓊華中心、馬鞍山、屯門、將軍澳及荃灣分店全日使用。優惠不適用於2017年4月14至17日、5月1、3、13、14、30日及6月17、18日。優惠不可與其他推廣優惠同時使用。另收加一服務費及茶芥。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽 www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is applicable at Times Square, World Trade Centre, Sha Tin, Heng Fa Chuen, King Wah Centre, Ma On Shan, Tuen Mun, Tseung Kwan O and Tsuen Wan outlet for all day. The offer is not applicable from 14 to 17 April, 1, 3, 13, 14, 30 May and 17, 18 June 2017. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. Subject to 10% service charge and charge for tea and condiments. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！Borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發 Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited



滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

2人套餐 Designated Menu for 2 diners

優惠價
Special price:

港幣 **328** 元
HK\$

黑松露鮮肉小籠包
Black truffle and pork Xiao Long Bao

前菜雙拼(任選二款):
鎮江肴肉, 涼拌海蜇, 美味燻魚, 涼拌溫室小青瓜
Choice of two appetisers:
Chilled pork jelly Zhenjiang style, jelly fish, smoked fish,
cold hothouse cucumber

回鍋肉配薄餅 或 糖醋雞球 或 賽螃蟹
Sautéed sliced pork with assorted bell pepper and dried
beancurd (served with pancake)
or Sweet and sour chicken
or Sautéed egg white with conpoy

蒜茸炒時蔬
Sautéed vegetable with garlic

清燉雞湯拉麵 或 水煮牛肉拉麵
La Mian served with double-boiled chicken soup
or La Mian with poached beef in Szechuan spicy soup

5/4/2017 - 30/6/2017

優惠適用於國際金融中心、海港城、金鐘分店之晚膳時段。優惠不適用於2017年4月14至17日、5月1、3、13、14、30日及6月17、18日。優惠不可與其他推廣優惠同時使用。另收加一服務費及茶芥。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is applicable at IFC, Harbour City, Lab Concept outlet for dinner. The offer is not applicable from 14 to 17 April, 1, 3, 13, 14, 30 May and 17, 18 June 2017. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. Subject to 10% service charge and charge for tea and condiments. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借? 還得到先好借! Borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

由香港上海滙豐銀行有限公司刊發 Issued by The Hongkong and Shanghai Banking Corporation Limited



滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

4人套餐 Designated Menu for 4 diners

優惠價
Special price:

港幣 **528** 元
HK\$

上海小籠包 或 芝士鮮肉小籠包
Steamed Shanghai Xiao Long Bao
or Cheese and pork Xiao Long Bao

自選前菜兩款：
涼拌海帶絲，雞絲粉皮，鎮江肴肉，陳醋西芹黑木耳
Choice of two appetisers:
Hot and sour seaweed salad, shredded chicken and bean starch sheets in sesame sauce, chilled pork jelly Zhenjiang Style, chilled black fungus tossed in aged vinegar

砂鍋雲吞雞
Chicken and wonton soup in casserole

京燒明蝦球 或 黃金蝦球
Sautéed prawn in chilli sauce
or Sautéed shrimp with salted egg yolk

百頁結烤肉 或 紅燒獅子頭
Braised pork with dried beancurd sheet
or Braised minced pork ball with vegetables

蒜茸炒時蔬
Sautéed vegetable with garlic

雜菌海鮮炒拉麵 或 雪菜蝦仁炒飯
Fried La Mian with seafood and assorted mushroom
or Fried rice with shrimp and preserved vegetable

5/4/2017 - 30/6/2017

優惠適用於沙田、杏花村、瓊華中心、馬鞍山、屯門、將軍澳及荃灣分店全日使用。優惠不適用於2017年4月14至17日、5月1、3、13、14、30日及6月17、18日。優惠不可與其他推廣優惠同時使用。另收加一服務費及茶芥。優惠須受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。
The offer is applicable at Sha Tin, Heng Fa Chuen, King Wah Centre, Ma On Shan, Tuen Mun, Tseung Kwan O and Tsuen Wan outlet for all day. The offer is not applicable from 14 to 17 April, 1, 3, 13, 14, 30 May and 17, 18 June 2017. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. Subject to 10% service charge and charge for tea and condiments. Terms and conditions apply. Please contact the merchant(s) or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借？還得到先好借！Borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!